

Title (en)

PROCEDURE AND DEVICE FOR PROTECTION AGAINST DISASTERS AND POLLUTION.

Title (de)

LEITVERFAHREN UND EINRICHTUNG FÜR DEN KATASTROPHEN- UND UMWELTSCHUTZ.

Title (fr)

PROCEDURE A SUIVRE ET DISPOSITIF POUR LA PROTECTION CONTRE LES CATASTROPHES NATURELLES ET LA POLLUTION.

Publication

EP 0396590 A1 19901114 (DE)

Application

EP 89900818 A 19881221

Priority

- DE 3802337 A 19880127
- EP 8801186 W 19881221

Abstract (en)

[origin: WO8907304A1] A procedure for protection against disasters and pollution is characterized by the following steps: a) a fully automated alarm; b) verification of the alarm; c) reconnaissance of the site; d) computer-assisted analysis; e) establishment of a computer menu using stored data, in particular alarm plans; f) display of the menu as an aid to decisionmaking in a control centre; g) institution of appropriate measures following decisionmaking and possibly incorporation of additions and corrections.

Abstract (fr)

Une procédure à suivre pour la protection contre les catastrophes naturelles et la pollution est caractérisée par les étapes suivantes: a) alarme entièrement automatisée; b) vérification de l'alarme; c) reconnaissance du site; d) analyse assistée par ordinateur; e) établissement d'un menu informatique à l'aide des données mémorisées, notamment des plans d'alarme; f) affichage du menu à titre d'aide à la prise de décision dans un centre de contrôle; g) déclenchement des mesures appropriées à la suite de la décision et éventuellement incorporation de compléments et de corrections.

IPC 1-7

G08B 25/00

IPC 8 full level

G08B 23/00 (2006.01); **G05D 1/02** (2006.01); **G08B 19/00** (2006.01); **G08B 25/00** (2006.01); **G08B 25/01** (2006.01)

CPC (source: EP)

G08B 19/00 (2013.01); **G08B 25/016** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8907304A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8907304 A1 19890810; AT E114849 T1 19941215; DE 3802337 C1 19890713; DE 3852317 D1 19950112; EP 0396590 A1 19901114;
EP 0396590 B1 19941130; JP H03502142 A 19910516

DOCDB simple family (application)

EP 8801186 W 19881221; AT 89900818 T 19881221; DE 3802337 A 19880127; DE 3852317 T 19881221; EP 89900818 A 19881221;
JP 50074189 A 19881221